
Zapisnik 10. seje SU ZDT, 14. 2. 2019

Obcina Trebnje, Goliev trg 5, 8210 Trebnje 
Obcina Mokronog-Trebelno, Pod Gradom 2, 8230 Mokronog 
Obcina IVlirna, Giavna cesta 28, 8233 Mirna 
Obcina Sentrupert, Sentrupert 33, 8232 Sentrupert

OBCINA MIRNA
PREJETO 15 -07- 2019

SVET USTANOVITELJIC javnega zavoda 
Zdravstveni dom Trebnje Si

Stevilka: 014-18/2009-78 
Datum: 20. 2. 2019

Z APISNIK

10. seje Sveta ustanoviteijic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje (v nadaijevanju: 
ZDT), ki je potekala v cetrtek, 14. 2. 2019 ob 9. uri v mali sejni sobi Obcine Trebnje, Goliev 
trg 5, 8210 Trebnje

Prisotni:
zupani: Anton Maver (Obcina Mokronog-Trebelno), Alojzij Kastelic (Obcina Trebnje), Dusan 
Skerbis (Obcina Mirna), zupan Andrej Martin Kostelec (Obcina Sentrupert), direktorica ZDT 
mag. Vera Rozman.

Qstali prisotni:
Obcinska uprava Obcine Trebnje, Irena Zuzek

Sejo je v skladu z dolociii 13. ciena Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom 
Trebnje (Uradni list RS st. 107/13) sklical in vodil predsedujoci Svetu ustanoviteijic (v 
nadaijevanju: SU), zupan Obcine Trebnje Alojzij Kastelic ter clane SU seznanil s predlaganim 
dnevnim redom. Pripomb na dnevni red ni bilo, zato so clani SU sprejeli dnevni red, kot je bil 
poslan z vabilom:

!

Predlagan dnevni red:
1. Potrditev zapisnika: 9. seje z dne 12. 4. 2018
2. Predlog Pravilnika o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest Zdravstvenega 

doma Trebnje, z dne 15. 1. 2019
3. Predlog Pogodbe o izvajanju zgodnje zunajbolnisnicne defibriiacije
4. Pobuda zupana Obcine Sentrupert
5. Razno

;

!
i

I

GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 4; PROTI: 0; ni glasoval: 0 
Dnevni red je bil sprejet. !
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Zapisnik 10. seje SU ZDT, 14. 2. 2019

K 1. tocki:
Potrditev zapisnika 9. redne seje SU ZDT, z dne 12. 4. 2018

Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je predsedujoci predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Potrdi se zapisnik 9. redne seje SU ZDT, z dne 12. 4. 2018.

GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 4; PROTI: 0; ni giasoval: 0 
Sklep je bil sprejet.

K 2. tocki:
Predlog Pravilnika o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest Zdravstvenega 
doma Trebnje, z dne 15.1. 2019

Direktorica ZDT je seznanila zupane z gradivom. Predlog Pravilnika o notranji organizaciji in 
sistemizaciji delovnih mest Zdravstvenega doma Trebnje izhaja iz nove kolektivne pogodbe, 
poleg tega so pripravili nov organigram. Ta se ni spreminjal daljsi cas - ob prihodu Rozmanove 
je bilo zaposlenih 75 delavcev, zdaj jih je 122. Po novem predlogu so oddelki vezani na vsebino 
dela. Za vodje novoformiranih oddelkov bo izveden interni razpis.
Zupan Kostelec je direktorici zastavil vprasanje, kako se v ZDT izvajajo javna narocila. 
Direktorica je pojasnila postopek, po katerem se najprej zberejo narocila oz. potrebe, sledi 
dogovor z direktorico, nato pa postopek javnega narocanja izvede pravnica.
Zupana Mavra je zanimalo, ali reorganizacija zajema tudi dejstvo iz prejsnje seje SU ZDT, da se 
v Sentrupertu ustanovi zdravstvena postaja. Rozmanova je pojasnila, da bodo programs po 
potrebi razporejali, saj ZZZS ne bo priznala novih, da pa ni ustreznega prostora.
Zupan Kostelec je pojasnil, da so glede zdravstvene postaje v Sentrupertu ze potekali pogovori 
o potencialni lokaciji, a trenutno ni primernih prostorov. Obcina Sentrupert pa zahteva 
zdravstveno postajo, saj je pravica obbanov, da imajo zdravstveno oskrbo v Sentrupertu. Ne 
strinja se z interne strukturo ZDT, ob tern pa se pozablja na 3.000 prebivalcev Sentruperta. 
Zupan Kastelic je menil, da mora Obbina Sentrupert zagotoviti prostor ali zemljiSbe, kjer bi bilo 
mozno graditi. 2upan je vezni blen med ZDT in obcani.
Rozmanova je pojasnila situaeijo z zdravniskim kadrom - zdravnikov ni. Sami jih moramo 
vzgajati od zacetka studija na fakulteti. Trenutno imamo 30% izpad zaradi porodniSkih.
Zupan Skerbis je pohvalil srecanje specializantk in zupaniov. Glede zdravstvene postaje 
Sentrupert pa je res, da njihovi obcani hodijo k zdravniku v druge obSine, kar pomeni tudi 
doloden pritisk. Ljudje so v glavnem starejsi in treba bo najti reSitev. Strinja pa se, da bo Obcina 
Sentrupert morala dati svoj delez.
Zupan Maver je menil, da je s strani direktorice opisana reorganizacija ZDT plod dobrega 
razmisljanja, glede zdravstvene postaje v Sentrupertu pa tega ne bi prelagal, naj bo dim preje, 
da se razbremeni zdravstvena postaja v Mokronogu.
Zupan Kostelec je poudaril, da predloga reorganizaeije ne bo podprl, ker se povecujejo 
kadrovski stroski v ZDT. Ce ima ZDT dovolj sredstev, da gradi v Trebnjem, bo vztrajal, da se v 
letu 2019 zacne ambulanta v Sentrupertu.

!

Po razpravi je predsedujoci zupan je podal na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP:
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Zapisnik 10. seje SU ZDT, 14. 2. 2019

Svet ustanoviteljic Zdravstvenega doma Trebnje podaja pozitivno mnenje k 
predlogu Pravilnika o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest 
Zdravstvenega doma Trebnje, z dne 15.1. 2019.

GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 3; PROTI: 1; ni glasovai: 0 
Sklep je bil sprejet.

K 3. tocki:
Predlog Pogodbe o izvajanju zgodnje zunajbolnisnicne defibrilacije

Predsedujoci zupan Kastelic je izrazil mnenje, da je pogodba lahko dober zaSetek urejenega 
vzdrzevanja AED naprav in usposabljanj. Vendar se mu zdi stroskovno visoko, pridobiti bi morali 
vec ponudb za vzdrzevanje.
Direktorica ZDT je pojasnila, da je bila nabava AED izvedena in zgled celotni Sloveniji. Dr. Saida 
je izvedel mnogo ur usposabljanja brez placila. Zadeve je potrebno urediti, do zdaj je baterije 
nabavljal ZDT, vzdrzeval nas hisnik. Izobrazevanja je potrebno obnavljati. Celotno breme ne 
more nositi ZDT.
Zupam Skerbis je izrekel priznanje dr. Saldi za njegovo delo, strinja se, da je treba naprave 
vzdrzevat in zagotoviti izobrazevanje uporabnikom. Bi pa po£akal na izid razpisa Ministrstva za 
kmetijstvo, kamor so se obcine preko LAS prijavile za sofinanciranje tovrstnih stroskov.
Zupan Kastelic je predlagal, da ZDT pripravi nov predlog pogodbe s seznamom AED po 
obcinah, z jasno opredelitvijo, kaj je vzdrzevanje. Opredeliti je potrebno stevilo udelezencev 
tecajev, stevilo tecajev - skladno s Pravilnikom.
Tudi zupan Kostelec bi poCakal s predlagano pogodbo, saj imajo v srediscu Sentruperta dve 
AED napravi, ni pa §e jasno, kaj bi potrebovali.
Predsedujoci zupan je podal na glasovanje predlog sklepa:
SKLEP:
Svet ustanoviteljic ne bo sklepal o predlogu sklepa pod tocko 3, kerso potrebne dodatne 
informacije. Predlog Pogodbe o Izvajanju zgodnje zunajbolnisnicne defibrilacije naj se 
obravnava na naslednji seji Sveta ustanoviteljic.

GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 4; PROTI: 0; ni glasovai: 0 
Sklep je bil sprejet.

K 4. tocki:
Pobuda zupana Obcine Sentrupert

Predsedujoci je podal besedo zupanu Kostelcu, ki je pojasnil svojo pobudo, da se sredstva, ki jih 
ZDT prejme iz naslova najemnin prostorov, razdelijo med obcine soustanoviteljice.
Rozmanova je pojasnila, da je to zelo redka praksa v Sloveniji. Letno se nabere 10.000 EUR . 
Predlog se ji zdi neumesten, se zlasti v casu, ko ima ZDT zelo burno investicijsko dejavnost. 
Poleg tega so letos odpovedali najemno razmerje vsem najemnikom, saj sami potrebujejo 
prostor.
Zupan Kastelic je proti pobudi, ker ZDT posluje pozitivno in ker najemniki zapuscajo prostor. 
Tudi zupan Skerbis se zavzema, da ta sredstva ostanejo ZDT za zdravstveno dejavnost. .Zupan 
Maver je menil, da glede na uspesno poslovanje ZDT v zadnjih letih in glede na izpraznitev 
prostorov, tega denarja naslednje leto ne bo.
Predsedujoci zupan je podal na glasovanje predlog sklepa:
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Zapisnik 10. seje SU ZDT, 14. 2. 2019

SKLEP:

Pobuda zupana Obcine Sentrupert za preucitev moznosti delitve presezka prihodkov nad 
odhodki iz naslova najemnin v letu 2018 se ne podpre.

GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 2 (Trebnje, Mima); PROTI: 1 (Sentrupert); ni giasoval: 1 
(Mokronog - Trebelno)
Sklep je bil sprejet.

K 5. tocki: Razno

Nadaljne razprave ni bilo, zato je predsedujoci zupan ob 10:10 sejo zakljucil.

Zapisala:
Irena 2uzek
Obcinska uprava Obcine Trebnje

Predsedujoci Svetu ustanoviteljic 
V ^ayrTega zavoda Zdravstveni dom Trebnje 

/ zupan ObCine Trebnje |
/-/ SVET o' Alojzi) Kastelic /,

Si USTANOVITELJIC ^
)

\
f

i

\J
Poslati po e-posti:
- rozman.vera@zd-tr.si
- obcina@sentrupert.si, (zupanu Andreju Martinu Kostelcu),
- mateia.iazbec@sentrupert.si, (direktorica obcinske uprave);
- tania.sinkovec@mirna.si (zupanu Du§anu Skerbisu);
- obcina@mokronoq-trebelno.si (zupanu Antonu Mavru), 
-moica.pekoli@mokronog-trebelno,si (direktorica obcinske uprave).
- andreia.perc@trebnie.si (zupanu Alojziju Kastelicu);
- ianez.pirc@trebnie.si (direktor obcinske uprave).

i

i
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Zapisnik 11. seje SU ZDT, 25. 7. 2019

Obcina Trebnje, Goliev trg 5, 8210 Trebnje 
Obcina Mokronog-Trebelno, Pod Gradom 2, 8230 Mokronog 
Obcina Mirna, Glavna cesta 28, 8233 Mirna 
Obcina Sentrupert, Sentrupert 33, 8232 Sentrupert

Sig.i:OBCINA MiRNA
SVET USTANOVITELJIC javnega zavoda 
Zdravstveni dom Trebnje Fril.:

PREJETO:
.01 -08- 2013
m -WlJLam-tSH

Vred:
fSifra zadev'

Stevilka: 014-18/2009-87 
Datum: 25. 7. 2019

Z APISNIK

11. seje Sveta ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje (v nadaljevanju: 
ZDT), ki je potekala v cetrtek, 25. 7. 2019 ob 9. uri v pisarni zupana Obcine Trebnje, Goliev 
trg 5, 8210 Trebnje

Prisotni:
zupani: Alojzij Kastelic (Obcina Trebnje), Anton Maver in Mateja Vrabec (Obcina Mokronog- 
Trebelno, Mateja Vrabec), Dusan Skerbis (Obcina Mirna), mag. Andrej Martin Kostelec (Obcina 
Sentrupert, od 9:16 dalje), direktorica ZDT mag. Vera Rozman.

Ostali prisotni:
Obcinska uprava Obcine Trebnje, Irena Zuzek

Sejo je v skladu z dolocili 13. clena Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom 
Trebnje (Uradni list RS st. 107/13) sklical in vodil predsedujoci Svetu ustanoviteljic (v 
nadaljevanju: SU), zupan Obcine Trebnje Alojzij Kastelic, ki je ugotovil sklepcnost ter clane SU 
seznanil s predlaganim dnevnim redom in predlagano razsiritvijo dnevnega reda. Pripomb na 
predlog razsirjenega dnevnega reda ni bilo, zato so clani SU sprejeli naslednji dnevni red:

Predlagan dnevni red:
1. Potrditev zapisnika: 10. seje z dne 14. 2. 2019
2. Letno porocilo za leto 2018
3. Program dela zavoda s financnim nacrtom za leto 2019
4. Vloga za soglasje za umestitev v placni razred, visji od izhodiscnega
5. Ordinacijski cas ambulant
6. Predlog pogodbe o izvajanju zunajbolnisnicne defibrilacije
7. Razno

GLASOVANJE: prisotni: 3; ZA: 3; PROTI: 0 
Dnevni red je bil sprejet.

1



Zapisnik 11. seje SU ZDT, 25. 7. 2019

K 1. tocki:
Potrditev zapisnika 10. redne seje SU ZDT, z dne 14. 2. 2019

Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je predsedujoci predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Potrdi se zapisnik 10. redne seje SU ZDT, z dne 14. 2. 2019.

GLASOVANJE: prisotni: 3; ZA: 3; PROTI: 0 
Sklep je bii sprejet.

K 2. tocki:
Letno porocilo za leto 2018

Direktorica ZDT je seznanila zupane z gradivom. Leto 2018 je bilo zelo uspesno, zakljucili so ga 
s presezkom prihodkov nad odhodki v visini 493.000 EUR. Bilo je tudi vsebinsko uspesno, saj so 
pridobili nove programe, Center za krepitev zdravja in v celoti dosegli zastavljen program.
Ob 9:16 se je seji pridruzil zupan Obcine Sentrupert, mag. Kostelec. Predsedujoci je izrekel 
cestitke direktorici za uspesno vodenje zavoda, prav tako zupana obcin Mima in Mokronog - 
Trebelno.
Predsedujoci je podal na glasovanje predlog sklepa:

SKLEP:

1. Svet ustanoviteljic Zdravstvenega doma Trebnje sprejme Letno porocilo za 
leto 2018.

2. Presezek prihodkov nad odhodki iz leta 2018 ostane nerazporejen in se 
namenja za investicijsko dejavnost za razvoj zavoda.

GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 3; PROTI: 1 
Sklep je bil sprejet.

K 3. tocki:
Program dela zavoda s financnim nacrtom za leto 2019

Direktorica je podala obrazlozitev programa, novih investicijskih pridobitev in novih programov, ki 
so jih pridobili in jih bodo po nedavno sklenjenem Aneksu st. 2 k Splosnemu dogovoru. Omenila 
je kadrovske tezave zaradi pomanjkanja zdravnikov in zaradi materinstva zdravnic. Kadrovski 
nacrt zaradi navedenega predvideva vecje stevilo zaposlenih. S pomocjo Obcine Mokronog - 
Trebelno so kupili novo resevalno vozilo, s pomocjo Obcine Trebnje pa se gradi Center za 
krepitev zdravja. Zato bodo letosnji odhodki vecji od prihodkov. Zaradi kadrovskih tezav 
razmisljajo o podelitvi dveh stipendij.
Predsedujoci je to idejo pozdravil, prav tako ostali zupani. Razpiseta naj se dve stipendiji v 
primerni visini in zagotovi naj specializacija prejemnikov na podrocjih, ki jih ZDT potrebuje. Vsi 
zupani so se s predlogom strinjali.
Glede Centra za krepitev zdravja pa je zupan Kastelic menil, da je potrebno vec storiti na 
sistematicnem obvescanju obcanov preko lokalnih glasil in drugih medijev.
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Zapisnik 11. seje SU ZDT, 25. 7. 2019

Sklep je bil sprejet.

K 5. tocki:
Ordinacijski cas ambulant

Direktorica je predstavila predlog, s katerim bi po njenem mnenju ZDT postal atraktivnejsi 
delodajalec, ki zaposlenim nudi ugodne delovne pogoje. To pomeni, da se nekoliko zmanjsa 
dostopnost, a zjutraj delajo ambulante od 7. ure dalje.
Zupan Kastelic je predlog podprl, saj imajo enak ukrep v UKC Ljubljana. Tudi zupan Skerbis se 
je strinjal s predlogom. Zupan Maver je zaastavil vprasanje, kako je to urejeno v drugih 
zdravstvenih domovih in prejel pojasnilo direktorice, da so enako uvedli v Celju. Zupan Kostelec 
je menil, da to ni dobro za paciente in je proti predlogu. Po razpravi je predsedujoci podal na 
glasovanje predlog sklepa:

SKLEP:

SU ZDT podaja soglasje, da je tedenski odinacijski cas najmanj 3 ure po 16 uri in sicerza 
time, kjer je nosilec oseba z otroki do 6. leta starosti, oziroma oseba, starejsa od 55 let.

GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 2; PROTI: 2 (Mokronog - Trebelno in Sentrupert)
Sklep je bil sprejet.

Zupan Maver je pojasnil svoj glas proti - tocka je bila dodatno umescena na dnevni red, zato ni 
pripravljen.

K 6. tocki:
Predlog pogodbe o izvajanju zunajbolnisnicne defibrilacije

Po razpravi, v kateri so prisotni navedli raziicne prakse obcin in glede na dejstvo, da bo razpis 
LAS verjetno ponovljen, je prevladalo mnenje, da v letu 2019 vsaka obcina sama poskrbi za 
svojo mrezo AED naprav, za prihodnje pa bi se dogovorili. Zupan Maver je predlagal, da se po 
vzoru MO Novo mesto upravljanje mreze in izobrazevanje prvih posredovalcev prenese na 
Zdravstveni dom Trebnje.

K 7. tocki:
Razno

Zupan Maver je prisotne seznanil s pobudo obcanov, da bi zdravstveno postajo v Mokronogu 
poimenovali po dr. Henriku Heferletu ali v cakalnici postavili spominsko vitrino v njegovo cast. 
Prisotni zupani so pobudo podprli in sprejeli

SKLEP:

SU ZDT podpira predlog obcanov, da bi zdravstveno postajo v Mokronogu poimenovali 
po dr. Henriku Heferletu ali v cakalnici postavili spominsko vitrino v njegovo cast.

GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 4; PROTI: 0
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Zupan Maver je ugotovil, da financni nacrt za 2019 ne predvideva investicije v zdravstveno 
postajo Sentrupert. Ko bo investicija realizirana, bo zdravnica v Mokronogu razbremenjena. 
Zupan mag. Kostelec je iz lastne izkusnje navedel primer, da se na telefon ZDT celo dopoldne 
nihce ne javi, nato je odsel v Trebnje, kjer je izvedel, da je ambulanta delaia dopoldan. Kader bi 
moral imeti boljsi odnos do pacientov. Pomanjkanje zdravnikov pa je problem celotne drzave in 
ta ga bo morala resiti. Glede zdravstvene postaje v Sentrupertu pa se vedno vztraja, da je 
potrebna za prebivalce obcine. Trenutno se kaze moznost pridobitve ustreznih prostorov, saj 
bodo na razpolago prostori poste, ki bo preselila svojo dejavnost. Ce bo kvadratura zadostna, bi 
bila zdravstvena postaja mozna.
Direktorica je opozorila na kadrovsko pomanjkanje zdravnikov. Zupan Kostelec pa je dejal, da bi 
v tern primeru razpisali koncesijo.
Po razpravi je predsedujoci podal na glasovanje predlog sklepa:

SKLEP:

1. SU ZDT se seznani s programom dela zavoda in podaja soglasje k financnemu nacrtu 
za leto 2019.

2. SU ZDT sprejme nacrt investicij in investicijskega vzdrzevanja ter kadrovski nacrt za 
leto 2019.

GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 4; PROTI: 0 
Sklep je bil sprejet.

K 4. tocki:
Vloga za soglasje za umestitev v placni razred, visji od izhodiscnega

Direktorica je podala obrazlozitev svojega predloga in pravno podlago zanj.
Zupan Obcine Sentrupert, mag. Kostelec je zastavil vprasanje, ali je ta ukrep predviden v 
financnem nacrtu zavoda za leto 2019. Direktorica je pojasnila, da so sredstva zagotovljena v 
okviru stroskov dela. Mag. Kostelec je dejal, da tega povisanja ne more podpreti, zupan Skerbis 
pa je menil, da je zaradi pomanjkanja zdravnikov potrebno le te dodatno motivirati in da se s 
predlogom strinja. Zupan Maver je dejal, da bo predlog podprl, ker se zaveda kaksna je situacija 
in ker se Zdravstveni dom trudi, da bi obdrzal kader. Tudi zupan Kastelic je predlog podprl in 
podal na glasovanje:

SKLEP:

1. SU ZDT podaja soglasje, da se delavko Spelo Jenkole ob premestitvi na 
delovno mesto zdravnik specialist PPD 1 uvrsti za 4 placne razrede visje, kot je 
izhodiscni placni razred, ob predhodno pridobljenem soglasju s strani 
Ministrstva za zdravje.

2. SU ZDT podaja soglasje, da se delavca Damjana Gnidovca ob premestitvi na 
delovno mesto srednja medicinska sestra v resevalnem vozilu uvrsti za 4 
placne razrede visje, kot je izhodiscni placni razred, ob predhodno 
pridobljenem soglasju s strani Ministrstva za zdravje.

GLASOVANJE: prisotni: 4; ZA: 3; PROTI: 1
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Zapisnik 11. seje SU ZDT, 25. 7. 2019

Sklepje bil sprejet.

Nadaljne razprave ni bilo, zato je predsedujoci zupan ob 10:26 sejo zakljucil.

Zapisala:
Irena Zuzek
Obcinska uprava Obcine Trebnje

Predsedujoci Svetu ustanoviteljic 
javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje 

zupan Obcine Trebnje 
\ Alojzij KastelicJ

OSVET
SI USTANOVITELJIC ^

\

Poslati po e-posti:
- rozman.vera@zd-tr.si
- obcina@sentrupert.si. (zupanu Andreju Martinu Kostelcu),
- tania.sinkovec@mirna.si (zupanu Dusanu Skerbisu);
- obcina@mokronoq-trebelno.si (zupanu Antonu Mavru), 
-moica.pekoli@mokronoq-trebelno.si (direktorica obcinske uprave).
- andreia.perc@trebnje.si (zupanu Alojziju Kastelicu);
- ianez.pirc@trebnie.si (direktor obcinske uprave).
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